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 חברי חוג יקרים 

 בקרוב מאוד יחלפו שנתיים מאז הענקתם לי את הזכות לעמוד בראש החוג שלנו. 

נכנסתי לתפקיד זה עם לא מעט חששות לגבי מהות התפקיד והאם אעמוד בציפיות שלי מעצמי  

 ובציפיות שלכם ושל התפקיד.  

השנתיים הללו חלפו במהירות בהן למדתי המון. זכיתי ליצור קשרים עם לא מעט מכם ומצאתי את  

 עצמי באמצע עשיה מרתקת. 

בשנה הראשונה הצלחנו להפגש לא מעט בתל אביב, באילת, בצפון ועוד, ולהביא אורחים רבים  

 מהארץ ומחול,  

לשמחתי עשינו כברת דרך גדולה בהכרה של המדינה בצרכים של מטופלנו והחל תהליך של הכנסת  

 המישקפיים לילדים לסל הבריאות.  

מיופיה צבר תאוצה ויחד איתו ההכרה בחשיבות הגדולה של  הניהול  תחום במקביל, בתקופה זו,

המקצוע שלנו. נוצר קשר עם חברות מסחריות רבות אשר עוזרות בקידום המקצוע המדהים והחשוב  

 שלנו.  

לצערי הרב, המלחמה אשר נכפתה עלינו, גדעה את שגרת חיינו ואת הפעילות שלנו. לאחרונה אנו  

חוזרים לפעילות וכולי תקווה כי המצב הלאומי יאפשר למדינה שלנו ולנו לחזור לפעילות מעצימה  

 ומלמדת.  

לשאול לאן פני מועדות והאם יש בי את היכולת    , כמו רבים אחרים, המצב הלאומי הביא אותי 

והאנרגיות להמשיך בפעילות הענפה לה החוג ראוי. לאחר מחשבה ארוכה ועמוקה בחרתי להציע את  

 עצמי לקדנציה שניה. 

יך אוכל  שואם תבחרו בי להמאני מרגישה כי השנתיים הראשונות אפשרו לי ללמוד את התפקיד 

 . , לפתח ולקדם את נושא רפואת עיניים ילדים ופזילה ככל שאוכל להמשיך לישם 

 לפיכך אשמח מאוד לקבל את המנדט לעמוד בראש החוג לשנתיים נוספות. 
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